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Edin Dzeko, napastnik Giallorossich, udzielił wywiadu dla portalu 

goalnation.com, w którym mówił między innymi o celach na najbliższy

sezon. 

Najlepszy strzelec Serie A...

- To był jeden z najlepszych sezonów w mojej karierze, zdobyłem wiele goli i grałem

dobrze.

To będzie twój trzeci sezon w Romie...

- Tak, po pierwszym trudnym roku drugi był dużo lepszy. Jestem bardzo wdzięczny

moim kolegom z drużyny i personelowi technicznemu Romy: bez nich nie byłoby to

możliwe.

Dlaczego twój pierwszy sezon w zespole Giallorossich był trudny?

- Pierwsze sezony są zawsze trudne, tak było również w Manchesterze City. Być

może potrzebuję tylko nieco czasu, aby przyzwyczaić się do nowych przeciwników,

do nowych kolegów w zespołu i nowych rozgrywek: wszystko jet inne.

Włoska piłka?

- Jest bardziej taktyczna niż angielska i niemiecka. Wszystkie zespoły z Serie A są

bardzo dobrze przygotowane, szczególnie w obronie i napastnikom trudno jest

strzelać gole. 

Jak oceniasz włoską ligę?

- Taktycznie jest najlepsza na świecie. Rzeczy, których się tu nauczyłem, nie

przyswoiłbym w innym miejscu.

Jaki jest twój cel?

- Ciągła poprawa i pomoc mojej drużynie: w tym sezonie musimy spisać się dobrze

w Lidze Mistrzów i jak zawsze naszym celem jest wygranie ligi.

Jak podchodzisz do presji?

- Presja jest zawsze. Pierwszy sezon był ciężki, potem się dostosowałem i sprawy

poszły lepiej. Gole są kluczowe i również teraz odczuwam presję, mimo że spisałem

się dobrze w poprzednim sezonie. Teraz zaczynam trzeci i wiem, że muszę spisać

się jeszcze lepiej.

Twój ulubiony piłkarz?
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- Andrij Shevchenko, zawsze był dla mnie szczególny i najlepszy.
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